
Constănțenii și turiștii care vor veni la mare în
minivacanța de 1 Mai își pot face încălzirea
pentru festivalul Neversea (4 - 7 iulie) în cluburile
de pe litoral, unde vor concerta artiști și DJ de
renume, precum Tujamo, Mahmut Orhan, Aron
Chupa și ATB. De asemenea, începând de joi, 11
aprilie, organizatorii Neversea au scos la vânzare
bilete de-o zi pentru festivalul din vară, la prețul
de 250 - 275 lei.

Cele mai așteptate petreceri din minivacanța
de 1 Mai, de la malul Mării Negre, vor fi găzduite
în acest an de Tujamo, Mahmut Orhan, Aron
Chupa și ATB, care vor aduce vibe-ul NEVERSEA
în două cluburi - Fratelli Mamaia și Loft Mamaia.
Anul acesta, festivalul Neversea deschide
sezonul estival cu minivacanța de 1 Mai.
Petrecerile se vor ține lanț, începând cu data de
26 aprilie, când în clubul Fratelli din Mamaia va
concerta Tujamo, un artist cu foarte mulți fani în
România și care a fost prezent atât la Untold cât
și la Neversea. Pe 28 aprilie, în LOFT Mamaia,
DJ-ul de origine turcă Mahmut Orhan va găzdui
una dintre petrecerile de neuitat din cluburile de la
malul mării. El va fi urmat, pe 30 aprilie, tot în
LOFT Mamaia, de Aron Chupa. Tot pe 30 aprilie,
dar de această dată în Fratelli Mamaia, ATB va
întreține atmosfera pentru petrecăreții aflați în
club. Toți cei care numără zilele până la festivalul
Neversea sunt așteptați să-și facă încălzirea
pentru cel mai așteptat eveniment de la malul
Mării Negre. De asemenea, începând de joi, 11
aprilie, fanii festivalului Neversea pot să-și
achiziționeze biletele pentru o zi. Pentru prima și
a doua zi a festivalului, prețul este de 250 lei plus
taxe, iar pentru cea de-a treia și a patra zi, prețul
este de 275 lei plus taxe. Ele pot fi achiziționate
de pe neversea.com. Tot de aici se pot cumpăra
și abonamentele pentru cele patru zile de festival,
la prețul de 499 lei plus taxe. Festivalul Neversea
va avea loc în perioada 4 - 7 iulie 2019, în
Constanța. Capii de afiș sunt G-Eazy, Jessie J,
Afrojack, Lost Frequencies, DJ Snake, Alesso,
Bassjackers, KSHMR, Salvatore Ganacci, Sean
Paul, Vini Vici, Steve Aoki, Rudimental, Jamie
Jones, Tale of Us, Andy C, Wilkinson DJ Set, Flux
Pavilion, Chinese Man și Subfocus.
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12 - 14 aprilie 2019Ultima “Un om este mai atent la banii lui decât la principiile sale.” 
Ralph Waldo Emerson

Party!

Consultări 
în dorul lelii

Președintele României, Klaus Iohannis, a
vrut referendum. Acum doi ani. După care a vrut
să se gândească. S-a gândit. Apoi, în fine, a
anunțat că-l face. Taman în ziua alegerilor. Apoi s-a mai gândit.
La întrebare. Și a decis să întoarcă macazul. Să schimbe tema.
Ba nu. Două teme. Într-una. Și face iar consultări.

Consultă din nou Parlamentul. Consultă partidele
parlamentare. După ce a consultat pe alese societatea civilă.
Mare vânzoleală. Cu partidele a început azi. Și nu se știe dacă
va continua și mâine.

Când mergi la doctor să te consulți, dacă nu este vorba de
vreun control general, trebuie să-i spui ce te doare. Dacă nu știi
ce te doare sau nu vrei să spui, acela nu e consult. E un fel de
treanca-fleanca. Te întâlnești cu doctorul pentru a schimba o
vorbă. Și atâta tot. Cam asta face astăzi, poate și mâine,
președintele Klaus Iohannis cu reprezentații partidelor politice
parlamentare. Consultări în dorul lelii.

Când le-a invitat, de bun simț ar fi fost să le prezinte
acestora o agendă. Din care să reiasă minimum de întrebări la
care președintele României așteaptă răspunsuri. În raport cu ce
să se poziționeze partidele, dacă nu există dileme? Niciun partid
nu a primit vreo agendă a întâlnirilor de la Cotroceni. Nici măcar
PNL. Partidul lui. Cu care, de altfel, a ținut o ședință de trei ore,
inclusiv pe tema referendumului. Ședință în care Vasie Blaga,
cel mai experimentat organizator de campanii electorale de care
dispune partidul, l-a atenționat că suprapunerea referendumului
peste europarlamentare este o prostie. Degeaba. Prin urmare,
partidele care merg la consultări, merg de fapt la o șuetă. În
care președintele îi va servi cu apă chioară.

ALDE nu merge la consultări. Și bine face. Pentru că nu
sunt consultări. Și pentru că, după cum a declarat Tăriceanu,
ALDE refuză să se întâlnească cu președintele, atâta timp cât
acesta nu îl demite pe Augustin Lazăr. ALDE a pus piciorul în
prag. Dar numai ALDE.

PSD, până una alta, declară că se prezintă. Vineri. Dar se
mai poate răzgândi. Oricum, Dragnea va lipsi.

Celelalte partide, din frontul anti-PSD, se prezintă
disciplinat. Și vor pleca de la Cotroceni cum au venit. La fel cum
Klaus Iohannis se va despărți de ele la fel de luminat cum era și
înainte de a se întâlni.

Dacă e atât de evident că aceste consultări sunt doar de
ochii lumii, fără niciun fel de finalitate concretă, atunci de ce le
face? Cu atât mai mult cu cât se știe că președintele României
este o persoană extrem de comodă. De ce se încurcă el cu
aceste consultări? De amorul artei? Nici vorbă! O face pentru a
încerca să fie mai vizibil. Mai ales că nu i-a reușit pasența cu
președinția rotativă a României la UE. Pentru că președinția s-a
dovedit, cum am spus din capul locului, a fi a Guvernului. În timp
ce Guvernul o exercită la modul superlativ, Klaus Iohannis a
rămas cu ochii în soare. Așa că își caută de lucru. Adică face
consultări. Fără vreo agendă. Așa. Ca să fie.

EDITORIAL

Încălzirea pentru Neversea se
face în minivacanța de 1 Mai 

Sorin Roșca
Stănescu

Încă suntem pe
creștere economică,
dar ea încetinește și
va veni, la un moment
dat, și o recesiune sau
o stagnare, a declarat
joi Csaba Balint,
macroeconomist OTP
Bank, citat de
hotnews.ro - „Îmi aduc
aminte, nu mai știu
exact, cândva în anii
‘90, o perioadă forte
dificilă, de tranziție,
dificilă pentru multe
familii din România și
tatăl meu a venit acasă cu
portocale. A fost cea mai
delicioasă portococală pe care
am mâncat-o în viața mea.
Acum lucrurile merg mai bine,
nu pentru toată lumea. Dacă ne
uităm la medie, salariile au
crescut, dacă deschidem
frigiderul poate găsim acolo nu
o singură portocală, ci o cutie,
dar nu mai au același gust.
Recomandarea mea ar fi să
punem la o parte portocale, în
această perioadă în care
economia încă merge, salariile
încă cresc. Aș propune, așadar,
un portofoliu de investiții mai
conservator“. La rândul său,
oficialul OTP Dan Popovici a dat
de înțeles că este nevoie de un
portofoliu lichid, susținând că se

chinuie de ceva vreme să vândă
un apartament și nu reușește -
„Există persoane care pot avea
nevoie urgentă de o sumă de
bani, pentru o operație, spre
exemplu, iar piața imobiliară din
România, cu toate că pare a fi
foarte efervescentă, nu îți dă o
lichiditate suficient de mare să
poți să vinzi mai repede; adică
poți face asta, dar cu un
discount semnificativ“.
Specialiștii băncii au vorbit și
despre obligațiunile în euro ale
României, care au succes, în
mare pentru că celelalte țări din
regiune nu emit - „România nu a
putut să emită anul acesta până
în martie, pentru că nu a avut
bugetul aprobat. Cum s-a
aprobat bugetul, cum a ieșit
România. A fost o cerere de

peste opt miliarde euro pentru
aceste obligațiuni. Apetit există“.
Ce mai e de făcut? Multe,
evident. Dar, spun cei de la
OTP, veniturile statului ar putea
crește cu 1 - 2 puncte
procentuale, dacă Fiscul se
informatizează - „Noi am rămas
la 30 - 35% din PIB venituri
bugetare. Nivelul este destul de
scăzut. Nu vreau să sugerez că
trebuie să majorăm neapărat
taxele, dar la colectare avem
mult spațiu. Dacă am reuși să
introducem sisteme noi
electronice, cum au făcut
Ungaria și Bulgaria, cred că am
putea câștiga 1 - 2 puncte
procentuale“.

Paul NĂSĂUDEANU
paul.nasaudeanu@telegrafonline.ro

Cum să nu mai fii sărac (varianta cu citrice)

Poliția Locală Constanța continuă
să ridice mașinile abandonate
Direcția Generală Poliția Locală din cadrul Primăriei Constanța

continuă activitatea de ridicare a autovehiculelor abandonate sau fără
proprietar de pe domeniul public sau privat al municipiului.

În cursul zilei de joi, polițistii locali cu atribuții în domeniul fluenței și
sigurantei rutiere pe drumurile publice au derulat activități specifice de
eliberare a domeniului public ocupat în mod nelegal de către
autovehicule care au fost declarate abandonate de către autorități după
îndeplinirea procedurii legale și au fost ridicate din mai multe locuri din
orașul Constanța.

Au fost ridicate un vehicul de pe strada Theodor Speranția din
cartierul KM5 și un vehicul de pe strada Alexandru Şerbănescu, din
zona Facultății de Educație Fizică și Sport a Universității „Ovidius” din
cartierul Tomis Nord. De asemenea, oamenii legii au ridicat și un
autovehicul care a fost declarat fără proprietar în zona Şcolii Gimnaziale
nr. 30 „Gheorghe Ţiţeica”, de pe strada Flămânda, din cartierul Tomis II.

„Autoturismele vor fi depozitate într-un loc special amenajat de
către administratorul drumului. Activități similare se vor derula și în
perioada următoare, în conformitate cu prevederile Legii nr. 421/2002
privind regimul juridic al vehiculelor fără stăpân sau abandonate pe
terenuri aparținând domeniului public sau privat al statului ori al
unităților administrativ-teritoriale”, precizează reprezentanţii Poliţiei
Locale Constanţa.


